

الجواب	السؤال	No.	Question	Answer
13 مارس 2025 الساعة العاشرة والنصف صباحاً	متى وقت الجمعية؟	1	When is the assembly?	March 13, 2025, at 10:30 am
في مقر الشركة الطابق 33 برج لاندمارك، كورنيش ابو ظبي	اين سينعقد الاجتماع؟	2	Where will the meeting be held?	At the company headquarters, 33rd floor, Landmark Tower, Abu Dhabi Corniche.
اما بالحضور الشخصي او من خلال المشاركة الالكترونية (عن بعد)	كيف يمكن حضور الاجتماع؟	3	How can I attend the meeting?	Either in person or virtually (remotely),
12 مارس 2025 في تمام الساعة 12 ظهرا الى 13 مارس 2025 الساعة الحادية عشرة صباحاً	متى يتم فتح التسجيل؟	4	When does registration start?	March 12, 2025, at 12 pm to March 13, 2025, at 11:00 am
جميع الذين يرغبون في الحضور سواء الحضور الشخصي او عن بعد وذلك اما المساهم نفسه او وكيل عنه	من يجب ان يسجل في الموقع الالكتروني؟	5	Who should register on the website?	All those who wish to attend, whether in person or virtually. Either the shareholder himself or his representative (the proxy holder).
يتم التسجيل عن طريق الموقع الإلكتروني مباشرة www.smartagm.ae	كيف يمكن للمساهم ان يسجل لحضور الاجتماع؟	6	How can the shareholder register to attend the meeting?	Registration is done directly through the website www.smartagm.ae
بالنسبة لحملة التوكيلات، يمكنهم التسجيل من خلال الموقع الإلكتروني (https://www.smartagm.ae)، وملء نموذج التوكيل وتحمله مع المستندات الداعمة بمجرد فتح التسجيل وهي كالآتي: <ul style="list-style-type: none"> • صورة عن هوية الوكيل • صورة عن هوية المساهم • نموذج التوكيل موقِع اصولياً من قبل المساهم مذكور عليه رقم المساهم في سوق ابو ظبي على ان يذكر رقم الهاتف المحمول الخاص بالوكيل حيث سيقوم منظم اجتماع الجمعية العموميه بإرسال رسالة نصية باسم المستخدم وكلمة السر لإكمال التسجيل على الموقع بصفته وكيلا ومن ثم بعد الساعة الثانية عشرة من يوم الاربعاء الموافق 12 مارس 2025 يقوم الوكيل بتسجيل الحضور على النظام.	كيف يمكن لوكيل المساهم ان يسجل؟	7	How can the shareholder's representative (the proxy holder) register?	Individual and corporate proxies can register through the website (https://www.smartagm.ae), fill out the proxy form and upload it with the following supporting documents once the online registration is open: <ul style="list-style-type: none"> • A copy of the representative's ID • A copy of the shareholder's ID • The power of attorney form is duly signed by the shareholder, stating the shareholder's number in the Abu Dhabi Market, provided that the representative's mobile phone number is mentioned, where the AGM organizer will send a text message with the username and password to complete registration on the website in his capacity as a proxy holder. Then, after 12 o'clock on Wednesday, March 12, 2025, the representative attend through the system
20 مارس 2025 بنفس التوقيت والالية	متى موعد الاجتماع الثاني في حال عدم اكتمال	8	When is the date of the second meeting if the quorum is not	March 20, 2025, with the same time and mechanism.

	النصاب في الاجتماع الاول؟		reached in the first meeting?	
اقترح مجلس الادارة توزيع ارباح أسهم مجانية بواقع 10% من راس المال	هل يوجد توزيع للارباح؟	9	Is there a dividend distribution?	The Board of Directors proposed distributing free stock dividends at the rate of 10% of the capital.
المالك المقيّد بالسجل بتاريخ 24 مارس 2025	من يستحق تلك الارباح؟	10	who is entitled to these dividends?	The owner registered in the register on March 24, 2025
نموذج الوكالة المعتمد من الشركة والمرفق مع الدعوة لا يصدق، اما الوكالات الاخرى فيجب تصديقها من كاتب العدل	هل يجب تصديق الوكالة؟	11	Should the proxy be notarized?	The proxy form approved by the company and attached to the invitation does not require a notarization. As for other POAs, these must be notarized.
بموجب التوكيل المرفق بالدعوة على ان يكون ممهور بختم الشركة وموقع من الشخص المخول بالتوقيع من قبل الشركة، كما يجوز ان يصدر على الاوراق الرسمية للشخص الاعتباري على ان يكون موقعا من قبل المخول بالتوقيع وممهور بختم الشركة	كيف يمكن لممثل الشركات الحضور (الشخص الاعتباري)؟	12	How can the corporate shareholder attend?	According to the proxy form attached to the invitation, provided that it is stamped with the company's seal and signed by the authorised signatory by the company. It may also be issued on the official papers of corporate shareholder, provided that it is signed by the authorised signatory and stamped with the company's stamp.
يجب ان لا تتجاوز 5% لمجموعة من المساهمين	كم الحد الاقصى لتمثيل الوكيل؟	13	What is the maximum limit for the proxy holder representation?	It must not exceed 5% for a group of shareholders.
يجوز في حالة الشخص الواحد	ماذا في حال كان الوكيل ينوي تمثيل مساهم يمتلك أكثر من 5% من راس مال الشركة؟	14	What if the proxy holder intends to represent a shareholder who owns more than 5% of the company's capital?	It is permissible in the case of a single person.